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Fatih Erişmiş ismi Fatsa’ya yabancı değildir.

2014-2016 yılları arası Fatsa Belediyesi Başkan Yardımcılığı yapmış bir arkadaşımız.

Hüseyin Anlayan’ın son döneminin başkan yardımcısı.

Meşebükü mahallemizden.

Esas mesleği öğretmenlik.

Şimdi; Ankara Bürokrasisinde Enerji Bakanlığı, Enerji İşleri Genel Müdürlüğünde uzman.

Bayram üzeri ziyaretimize geldi.
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Geçen hafta da gazetemizin 37. Yaş günü nedeniyle bir araya geldik.

Pasta kestik.

Erişmiş’in nazik davetine Muharrem Dürümlü ve Muharrem Göç’le katıldık.

Bu iki görüşmelerimizde Fatih Erişmiş kardeşimizin siyasete girebileceği sinyalini aldık.

Açıkça sorduk; “… hedefinizde siyaset var mı …” diye.

“ … Allah nasip ederse AK Partiden aday adayı olmayı düşünüyorum …” dedi.

Evet; Fatih Erişmiş’i 2023 seçimlerinde siyaset sahnesinde göreceğiz.

Umarım seçilebilecek bir sıralamada yer alır.

Neden olmasın.

Çünkü Fatsa’lı…

Fatsa’nın; Fatsa’yı tanıyan, Fatsa’nın sorunlarını ve beklentilerini bilen, planlama yapabilen bir
milletvekiline ihtiyacı yok mu?

Biz Sayın Erişmiş’i belediye başkan yardımcılığından tanırız.
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Sorun çözen, insan ilişkilerine önem veren, planlama ve projelendirmede uzman olan bir profile
sahiptir.

Yeni tanımıyoruz.

İki kez görüştük diye de bu cümleleri kaleme almadık.

Devlet kademelerinde işlerin nasıl halledildiğini bilen, yerel yönetimlerde bu tecrübelerini
çoğaltan, merkezi yönetimde de bürokrasiyi tanıyan ve siyasi çalışmalardaki işleyişi tecrübe
etmiş bir kardeşimiz.

AK Partiden aday adayı olacağını kafasına koymuş.

İnşallah başarılı olur, yolu açık olur, hedefine ulaşır.

Hedefine ulaşır, Fatsa’ya arkasını dönerse de “şimdi olduğu gibi kaderimize razı oluruz” deriz.

Anlaşılan Fatih Erişmiş ile daha çok zaman beraber olacağız, analizlerimizi yapacak siyasi
çalışmalarını takip edeceğiz.

Bize de Sayın Erişmiş’e şimdiden başarılar dilemek düşer.

*             *             *

BASIN-YAYIN DAİRE BAŞKANIMIZ 
CİHAT ALBAYRAK’IN ZİYARETİ
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Ordu Büyükşehir Belediyesi Basın-Yayın Daire Başkanı Cihat Albayrak gazetemizin 37. Yaş
gününü kutlamak için ziyaretimize geldi.

Cihat beyle hoş sohbet yaptık.

Büyükşehir belediyesi çalışmalarından bahsettik.

Bu çalışmalardan dolayı vatandaş memnuniyetini analiz ettik.

Bana göre çok ciddi şikayetlerin yaşanmadığını gözlemliyoruz.

Münferit şikayetler tabii ki olabilir. Ancak genel çoğunluğun yapılan hizmetlerden
memnuniyetsizliğine rastlamak pek olası değil.

Sayın Hilmi Güler başkanımız zaten devlet tecrübesi olan bir kişilik. Enerji Bakanlığı yapmış bir
şahsiyet. Beklentileri bilen ve bu beklentileri tecrübesiyle halledebilen bir siyasetçi.

Merkezi yönetimin kalbinden gelen ve merkezin çalışma sistemine hakim birisidir.

O halde yerel yönetime mi hakim olamayacak.

Memlekete hizmet etmek aynı zamanda kadro ile de alakalı.

Çalışma kadronuzda başarılı kişilikler barındırıyorsanız, çözüm odaklı anlayış işe hakimse
kurumun başındaki idareciler ciddi sorun yaşamaz.
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Ordu Büyükşehir belediyesi zaten kadro meselesini çözmüş.

Tüm birimlerde işine hakim şahsiyetler oturuyor. Hedefleri çözüme yönelik. Sorun yaratmak
değil.

Bizim meslekte de belediyemizin Basın-yayın daire başkanlığı tecrübeli elemanlarla dolu. Bunu
çalışmalardan analiz edebiliyoruz. İlimizin tanıtım ve enformasyonunu fevkalade birikimlerle
servis ediyorlar. Dolayısıyla Basın-Yayın Dairesi başkanlığı Cihat Albayrak kardeşimizin
yönetiminde sorun yaşamıyor. İşin ehli bir kadroyla yol alıyorlar.

Hal böyle olunca da başkanlık sorun yaşamıyor.

Sayın Cihat Albayrak kardeşime de gazetemizin 37. Yaş gününü kutlamasından ötürü buradan
teşekkür ediyorum.

İyi ki kurumlar kuruluşların özel günlerini hatırlıyorlar. Çünkü aynı yolda birlikte yürüyoruz.
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